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NR Onderwerp Toelichting Actie 

 Mededelingen 

 

Vanuit RVO 

van 3 februari 

2021: 

Politiesterkte 

In november 2020 heeft de minister naar aanleiding van het rapport van de inspectie over 
wijkzorg en de bezettingsproblematiek in de Gebiedsgebonden Politiezorg aangekondigd dat 
de nationale politie een plan van aanpak zou maken. In december/januari is in RVO- en DVO-
verband aan de hand van een presentatie gesproken over de situatie in Oost-Nederland en zijn 
(bestuurlijke) kaders meegegeven voor het plan. Naast het politie-managementteam en het 
gezag worden ook vakbonden en medezeggenschap in het proces meegenomen. 

In het RVO van 3 februari is een eerste conceptversie van het plan van aanpak GGP voor Oost-
Nederland besproken, waarin  de meegegeven kaders vanuit het gezag (opgehaald in 
december) verwerkt zijn. Er zijn ter vergadering diverse opmerkingen gemaakt die in het 
vervolgproduct worden meegenomen. 

Over het vervolgproces zijn in het RVO de volgende afspraken gemaakt: 

• Het stuk in wording (status vertrouwelijk) vormt input voor het landelijke overall-
plan van de nationale politie. 

• Het onderwerp zal 1 maart in het Landelijk Overleg Veiligheid en Politie worden 
besproken met de minister van JenV, de regioburgemeesters en de voorzitter van 
het college van PG’s. 

• Op het niveau van Oost-Nederland is het vervolgens de bedoeling om het onderwerp 
in maart in DVO-verband te bespreken en input op te halen ten behoeve van 
agendering in het bestuurscollege van 31 maart 2021. 

 
 
 
Het eerstvolgende 
reguliere DVO is gepland 
in april. Input voor het 
Bestuurscollege van 31 
maart zal opgehaald 
worden tijdens de 
bestuurdersdag op 11 of 
12 maart. Voorafgaand 
zal het concept-Plan van 
aanpak en een 
gepreksnotitie gedeeld 
worden met de DVO-
leden.   

 Dhr. Welten Herhaald verzoek voor korte evaluatie carbid voorschriften en -handhavingsregels.  Reactie: In het 
bestuurlijk 
afstemmingsoverleg 
corona is toegezegd dat 
deze evaluatie zou 
worden uitgevoerd. 
Deze zal aansluitend 
naar het AB gaan.  

A Verslagen Het verslag van het DVO van 7 december 2020 (openbaar) wordt zonder wijzigingen 
vastgesteld.  

 

Datum  8 februari 2021 

Voorzitter S. Schelberg 
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NR Onderwerp Toelichting Actie 

B1 Samenwerking 

boa en politie 

 Ingestemd met het voorstel: 

• Dhr. Meijer 

• Mevr. Tigchelaar 

• Dhr. Schelberg 

• Dhr. Broekhuizen 

• Dhr. Pierik: heeft kennisgenomen van de stukken en zijn in de gemeente Borne 

inmiddels gestart met de vertaling van het handhavingsarrangement naar de lokale 

situatie, waarbij afstemming wordt gezocht met de gemeenten in het basisteam 

Midden. 

• Mevr. Kroon 

• Mevr. Haverkamp 

• Dhr. Joosten 

• Mevr. Nauta: Eens met de adviezen. Herkent Hof van Twente zich hier ook in. Mevr. 

Nauta heeft elk kwartaal bijpraatsessie met BOA’s en wijk- en jeugdagenten. Er is 

sprake van goede contacten en operationele verbinding over en weer. We gaan het 

handhavingsarrangement bespreken en delen graag in DVO. 

• Mevr. Raven: Deze zal, evenals de handreiking en het handhavingsarrangement, in 

de eerstvolgende driehoek van Twente West worden besproken. 

 

• Mevr. Brouwer: Kennis genomen van de stukken. Een mooi totaal overzicht van de 

wettelijke regelingen, bevoegdheden en onderwerpen waar afspraken over gemaakt 

kunnen worden. Wat het OM betreft geen aanvullingen op het huidige format.  

Suggestie waarom handhavingsarrangement? Is het niet eerder een 

samenwerkingsovereenkomst? In deze Coronatijd is de samenwerking tussen Boa’s 

politie en aansluiting van het OM, in de regiegroep al een mooi voorbeeld. De 

gemaakte afspraken, officieel vastgelegd, kunnen in de driehoek worden besproken 

en beklonken.   

 

Niet ingestemd met het voorstel: 

• Dhr. Hofland: Niet akkoord. De integrale afstemming met gemeente ontbreekt. 
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B2 Concept-

aanpak 

drugscriminalit

eit Twente 

Ingestemd met het projectplan door: 
• Mevr. Raven: Instemming met het advies, kennisname van de projecten en 

evaluatie. Bij de projecten wordt opgemerkt om, bij benodigde financiering hiervan, 
allereerst te zoeken naar middelen bij bijvoorbeeld de Provincie of Rijk (middelen 
ondermijning). 

• Mevr. Tigchelaar 
• Dhr. Meijer 
• Dhr. Welten: De gemeente Haaksbergen kan instemmen met het gevraagde besluit 

en ziet dit als het startpunt voor het maken van lokale samenwerkingsafspraken 
tussen de boa’s en de politie. 

• Dhr. Schelberg 
• Dhr. Pierik met daarbij de opmerking: is er geen focus nodig om resultaten met 

impact te behalen? Ook gezien de opmerking dat in toekomst nog meer nieuwe 
projecten worden toegevoegd. 

• Dhr. Broekhuizen 
• Dhr. Hofland: Akkoord. Mooi document met concrete activiteiten. 
• Mevr. Nauta: Akkoord/instemming met de drie adviespunten. Ook deze punten 

zullen we intern meenemen. 
• Dhr. Welten: De gemeente Haaksbergen kan instemmen met adviespunten 2 en 3 en 

neemt kennis van de evaluatie projectplan hennep 2019-2020 zoals geadviseerd in 
adviespunt 1. 

• Mevr. Kroon 
• Mevr. Haverkamp 
• Dhr. Joosten 
• Mevr. Baalman: Er ligt een mooie projectaanpak met een goede afwisseling in 

projecten ten behoeve van preventie en aanpak van drugscriminaliteit. Hier leveren 
wij graag onze bijdrage aan. We kunnen ons ook vinden in het feit dat het een 
dynamisch projectplan is en dat dit betekent dat er nog projecten toegevoegd 
kunnen worden. Wel willen we in dat kader graag de volgende opmerking 
meegeven: Wij achten het wenselijk dat per project nadrukkelijker een bepaald 
tijdsverloop nagestreefd wordt. Dit strookt ook met de evaluatie van het projectplan 
hennep 2019-2020 waarin staat dat één van de leerpunten van de afgelopen twee 
jaar is om meer te werken aan korte acties/projecten die een concreet resultaat en 
een einddatum hebben. Met name in de projecten 1, 3, 4, 7 en 9 missen wij een 
indicatie van het tijdsverloop en zien wij deze graag toegevoegd. 

• Mevr. Brouwer: Wat het OM betreft, voor besproken en in het IVZ platform en in het 
OPA BPO overleg, akkoord aan onze zijde. 
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B3 Projectplan 

Zorgfraude 

Ingestemd met het voorstel: 
• Dhr. Meijer 
• Mevr. Tigchelaar 
• Dhr. Schelberg 
• Mevr. Raven 
• Dhr. Welten 
• Mevr. Kroon 
• Dhr. Pierik: In principe akkoord, maar in afwachting van besluitvorming van het eigen 

college (obv het nog te leveren format) de definitieve instemming. 
• Dhr. Hofland: Akkoord. In uitvoering afstemming blijven zoeken met gemeenten 
• Mevr. Haverkamp en dhr. Joosten: in principe akkoord met de aanpak Zorgfraude. In 

afwachting van de besluitvorming afstemmen met eigen college.  
• Mevr. Baalman 
• Mevr. Brouwer: Besproken in de diverse overleggen. Is landelijk veel aandacht voor 

geweest. Belangrijk blijft hoe kan fraude voorkomen worden zonder dat het leidt tot 
heel veel bureaucratie. Bij geconstateerde fraude op te treden samen met de 
verschillende ketenpartners op dit onderwerp. Hieraan draagt het OM graag een 
bijdrage. 

 
Niet ingestemd met het voorstel: 

• Dhr. Broekhuizen: het college van B en W van Twenterand wil dit voorstel tot nader 
order aanhouden. Het voorkomen van onjuiste besteding van zorggeld is een gezond 
uitgangspunt voor ons dagelijks handelen. De vraag is wat dit plan toevoegt aan ons 
huidige handelen. We werken binnen Twente met een barrièremodel wat al gericht 
is op het voorkomen van de onjuiste besteding van zorggeld. Ons lokale beleidsplan 
handhaving wordt momenteel herzien met een oordeelvormende rol voor onze 
eigen gemeenteraad. Het plan van project zorgfraude wat voorligt geeft 
onvoldoende zicht in de specifieke aanleiding, wat er door het plan gaat gebeuren en 
daarmee is het ook onduidelijk wat voor effecten we nastreven. Graag ontvangen we 
een nieuw voorstel om een nieuwe beoordeling op dit effect te kunnen maken. Dat 
zal onze toekomstige afweging voor het beschikbaar stellen van personeel en 
capaciteit tevens vergemakkelijken 

• Mevr. Nauta: Als te verwachten laat Hof van Twente hier een kritisch geluid horen 
aangezien wij niet meedoen met de regionale inkoop binnen de WMO. Uiteraard 
geheel eens met de bestrijding van zorgfraude als zodanig, maar een ja uitspreken 
voor de intentie, betekent niet automatisch dat wij positief besluiten over het op te 
stellen plan, zowel inhoudelijk als financieel. Bovendien zijn wij niet in de 
projectstructuur opgenomen en kunnen in die zin dus onze stem niet inbrengen. 
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C1 Besloten  Conceptverslag van het DVO 7 december 2021 (besloten) wordt zonder wijzigingen 
vastgesteld.  

 

 


